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Uusiutuva energia Haapaveden kaupungin käyttöön  
 
Uusiutuvan energian hyödyntäminen Haapaveden kaupungin kiinteistöissä  
kuten sivukylien kouluissa ei ole edistynyt  eli kaikki kiinteistöt ovat vielä  
vanhanaikaisilla ja kuluttavilla energiamuodoilla varustettuja. 
 
Parisen vuotta sitten pyysin eräältä energiayhtiöltä laskelmat , 
miten energiavallankumous toteutettas sivukylien kouluissa 
ja miten huomattavia säästöjä saataisiin 
aiheuttamatta kaupungille kuluja. 
Skypen kautta kaikille valtuutetuille asia selvitettiin. 
 
Olen yllättynyt ,että toimeen ei ole tartuttu, on vain kyläkoulujen lakkauttamis- 
yrityksillä herkuteltu. 
Lakkautusyritykset tuomittiin juuri valtuustossa huomattavalla enemmistöllä eli 
nyt on toiminnan aika. 
Todelliset uusiutuvan energian tuomat säästöt ovat tarjolla,  
pitää vaan aktiivisesti toimia. 
 
Esitän ,että enää ei vitkuteltaisi ,  
vaan todella toimitaan ja otetaan uusiutuvat energiat 
aidosti käyttöön kaupungin kinteistöissä , joihin kaukolämpöverkko ylety. 
 
Etsikkoaikaa ei kannata tuhlata ,  
näivetystauti on nurkan takana uhkaamassa ! 


